
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARIA, 25 d'abril de 2024, a les 13:00 hores
Ens: Ajuntament de Camarles

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Joan Curto QuerolPresident/a: 
Teresa Roca CastellSecretari/ària: 

25 d’abril de 2024Dia: 
13:00Hora d'inici: 

14:30Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sra. Maria Goreti Tortajada Bove (CP)
Sr. Sergi Curto Bonet (CP)
Sr. Martin Viudez Tomas (CP)
Sra. Laia Bertomeu Gil (CP)
Sra. Sandra Zaragoza Vallés (CM)
Sr. Elies Bonet Cervera (CM)
Sra. Bàrbara Curto Camisón (CM)
Sra. Blanca Bertomeu Princep (CM)
Sr. Josep Antoni Navarro Serra (ERC - AM)
Sra. Yolanda Guillem Clua (ERC - AM)

ACORDS

 LECTURA I APROVACIÓ ACTA ANTERIOR

PLE EXTRAORDINARI, 16 D'ABRIL DE 20241. 

Aprovada per unanimitat

 PROGRAMACIÓ FESTES TRADICIONALS AMB BOUS, FESTA MAJOR 2024

APROVACIÓ PROGRAMACIÓ I CELEBRACIÓ DE LES FESTES TRADICIONALS AMB2. 
BOUS, AMB MOTIU DE LA FESTA MAJOR DELS LLIGALLOS 2024

La portaveu de JUNTS Sra. Zaragoza preguntà al regidor de festes si tota la programació de
bous havia estat consensuada amb la penya taurina i la comissió de bous dels LLigallos?

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
C
a
m
a
r
l
e
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
7
B
A
6
A
0
9
9
B
7
0
F
4
3
1
8
A
2
A
9
3
B
C
E
B
D
D
1
8
9
5
2
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
3
/
0
9
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
0
4
:
2
0

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Plataforma ACTIO el dia 10/09/2024 a les 08:41:13



Contestant el regidor de festes Sr. Sergi Curto ( Progrès municipal) que tota la programació
havia estat consensuada al 100 per 100.

Aprovat per unanimitat

Fets

Com cada any el municipi de Camarles celebra la Festa Major als Lligallos durant el mes de
juny. El seu patró és Sant Joan Baptista, dia 24 de juny. La població gaudeix de la Festa Major,
participant amb els tradicionals bous.
 
L'Ajuntament conjuntament amb la comissió de festes elabora la programació dels diferents
actes que enguany les festes seran del dia 22 al 29 de juny.

Fonaments de dret

Article 66.1 i 66.3 g) del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril text Refós de la Llei Municipal i
de Règim Local de Catalunya.
 
Article 6.1 b de la Llei 34/2010, d’1 d’octubre.

En conseqüència, :S'ACORDA

PROGRAMA ESPECTACLES TAURINS FESTA MAJOR LLIGALLOS 
2024

 

Data Modalitat Hora inici Hora final Lloc o recorregut

22/06/2024 Bou Capllaçat 10:00 10:50

Carrer Sant Francesc
Via de Servei N-340
Carrer Les Flors
Carrer Sant Joan
Ctra. Mas de Pinyol
Ctra. T-340
Av. Del Delta
Av. Conseller J. Navarro
Carrer Ponent
Recinte de Festes

22/06/2024 Bous a la plaça 18:30 20:00 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Desencaixonada Bou Salvatge 20:00 20:15 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Bous a la plaça 20:15 21:30 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Bou Embolat 22:30 22:45 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Bou Embolat 22:45 23:00 RECINTE DE FESTES

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024
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22/06/2024 Bou Embolat 23:00 23:15 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Bou Embolat 23.15 23:30 RECINTE DE FESTES

22/06/2024 Bou Embolat 23.30 23:45 RECINTE DE FESTES

23/06/2024 Bous a la Plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

23/06/2024 Bous a la Plaça 22:30 23:00 RECINTE DE FESTES

27/06/2024 Bou Capllaçat 17:30 18:20

Carrer Les Flors
Carrer Sant Joan
Av. Catalunya
Av. Conseller J. Navarro
Carrer Ponent
Recinte de Festes

27/06/2024 Bous a la plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

28/06/2024 Bous a la plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

28/06/2024 Bou Embolat 22:30 23:00 RECINTE DE FESTES

29/06/2024
Exhibició d’Habilitats
Cagada del Manso

18:00 18:30 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Bous a la plaça 18:30 20:00 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Desencaixonada Bou Salvatge 20:00 20:15 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Desencaixonada Bou Salvatge 20:15 20:30 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Desencaixonada Bou Salvatge 20:30 20:45 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Bous a la plaça 20:45 21:30 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Bou Embolat 22:30 23:00 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Bou Embolat 23:00 23:30 RECINTE DE FESTES

29/06/2024 Bou Embolat 23:30 24:00 RECINTE DE FESTES

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

APROVACIÓ PROGRAMACIÓ I CELEBRACIÓ DE LES FESTES TRADICIONALS AMB3. 
BOUS, AMB MOTIU DE LA FESTA MAJOR DE CAMARLES 2024

La portaveu de JUNTS Sra. Zaragoza     de nou preguntà al regidor de festes si tota la
programació de bous havia estat consensuada amb la penya taurina i la comissió de bous de
Camarles?
Contestant el regidor de festes Sr. Sergi Curto ( Progrès municipal) que tota la programació
havia estat consensuada al 100 per 100.

Aprovada per unanimitat

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024
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Fets

Com cada any el municipi de Camarles es celebra la Festa Major durant el mes de juliol. El seu
patró és Sant Jaume, dia 25 de juliol. La població gaudeix de la Festa Major, participant amb
els tradicionals bous.
 
L'Ajuntament conjuntament amb la comissió de festes elabora la programació dels diferents
actes, enguany la Festa Major de Camarles, serà del dia 20 al 27 de juliol.
 

Fonaments de dret

Article 66.1 i 66.3 g) del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril text Refós de la Llei Municipal i
de Règim Local de Catalunya.
 
Article 6.1 b de la Llei 34/2010, d’1 d’octubre.

En conseqüència, :S'ACORDA

 
PROPOSTA ESPECTACLES TRADICIONALS AMB BOUS FESTA MAJOR CAMARLES

2024
 

 

Programa d’espectacles taurins

 

Data Modalitat Hora inici Hora final Lloc o recorregut

20/07/2024 Bous a la plaça 00:05 00:30 RECINTE DE FESTES

20/07/2024 Bou Embolat 00:30 01:00 RECINTE DE FESTES

20/07/2024 Bou Capllaçat 07:00 07:50

Pl. Don Diego de León
Carrer Vint
Carrer Vint-i-set
Carrer Trenta
Carrer Vint
Carrer Vint-i-tres
Carrer Tres
Carrer Un
Carrer Dos
Carrer Vint
Pl. Don Diego de León

20/07/2024 Bous a la Plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

22/07/2024 Bous a la plaça 00:05 01:00 RECINTE DE FESTES

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024
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22/07/2024 Bous a la plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

22/07/2024 Bou Capllaçat 21:30 22:20

Carrer Trenta
Carrer Cinquanta-cinc
Carrer Trenta
Carrer Vint
Carrer Vint-i-tres
Carrer Tres
Recinte de Festes

23/07/2024 Bous a la Plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

24/07/2024 Bous a la Plaça 18:30 21:30 RECINTE DE FESTES

24/07/2024 Bou Embolat 21:30 22:00 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bous a la Plaça 18:30 20:00 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bou salvatge 20:00 20:15 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bou salvatge 20:15 20:30 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bous a la Plaça 20:30 21:30 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bous Embolat 22:00 22:30 RECINTE DE FESTES

26/07/2024 Bous Embolat 22:30 23:00 RECINTE DE FESTES

27/07/2024 Bous a la Plaça 19:00 21:30 RECINTE DE FESTES

27/07/2024 Bous Embolat 22:00 22:30 RECINTE DE FESTES

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

DELEGACIÓ EN FAVOR DIPUTACIÓ DE TARRAGONA RECAPTACIÓ EN EXECUTIU
 TAXA SERVEI LLAR D'INFANTS I CENTRE DE DIA

DELEGACIÓ EN FAVOR DE LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA DE LA RECAPTACIÓ EN4. 
PERIODE EXECUTIU TAXA PEL SERVEI DE LA LLAR D'INFANTS I TAXA PEL SERVEI
D'ASSISTÈNCIA I ACOLLIMENT AL CENTRE DE DIA

El portaveu d'ERC, Sr. Navarro preguntà si per  aquesta delegació en període executiu Base-
gestió d'ingressos locals ens cobraria el mateix? Contestant secretaria que l'import   pel
cobrament en via executiva seria el mateix com sempre.

Aprovat per unanimitat

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024
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1.  

2.  

Fets

La Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, (en endavant LRBRL),
en el seu article 36.1b), atribueix a les Diputacions la competència d’assistència i cooperació
jurídica, econòmica i tècnica als municipis. En el mateix sentit, els articles 3.1.k) i 141 de la Llei
40/2015, d’1 d’octubre de 2015, de règim jurídic del sector públic, (en endavant LRJSP)
estableix que les Administracions Públiques prestaran, en l’ àmbit propi, la cooperació i
assistència actives que altres Administracions poguessin sol·licitar per l’eficaç exercici de les
seves competències.
 
En matèria de tributs de les entitats locals i restants ingressos de Dret públic que els hi
correspongui, l’article 7 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals aprovat pel
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, (en endavant TRLRHL), concreta aquesta
assistència disposant que, les entitats locals podran delegar en altres entitats locals, en quin
territori, estiguin integrades, les facultats de gestió, liquidació, inspecció i recaptació de tributs i
dels restants ingressos de Dret públic que la mateixa Llei els hi atribueix.
 
En data 26 de novembre de 2001 es va signar el conveni regulador de la delegació de facultats
de gestió, liquidació, inspecció i recaptació d’ingressos a favor de la Diputació de Tarragona, l’
abast del qual, que es detallava en el corresponent acord de delegació.
 
La complexitat tècnica que comporta l’exercici d’aquestes facultats i, al mateix temps, la gran
importància que un adequat exercici de les mateixes té de cara a la bona marxa de la gestió
econòmica d’aquest municipi, aconsella la utilització dels mecanismes de delegació previstos
en la legislació per tal de delegar la recaptació en període executiu de la taxa pel servei de la
llar d’infants i de la taxa pel servei d’assistència i acolliment al centre de dia.
 
 

Fonaments de dret

Llei 7/1985 de 2 d'abril LRBRL, articles 36.1b),47.2 i 106.3
Llei 40/2015, d'1 d'octubre LRJSP, articles 3.1.k) i 141
RDL 2/2004, de 5 de març TRLRHL, article 7

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer: Aprovar la delegació de les facultats que a continuació s’indiquen, amb les funcions
que es detallen a l’annex 1 del present acord, la titularitat de les quals pertany a aquest
Ajuntament, a favor de la Diputació de Tarragona, que les podrà dur a terme a traves dels
serveis o ens instrumentals que a tal efecte determini, segons l’abast i condicions que s’
estableixen al present acord, de conformitat amb l’establert pels articles 36.1.b i 106.3 de la
LRBRL, els articles 3.1.k) i 141 de la LRJSP i article 7 del TRLRHL.
 

Delegació de facultats en matèria de recaptació en període executiu de:
Taxa pel servei de la llar d’infants

Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN

CURTO QUEROL - DNI *** (SIG) en data: 12/07/2024, 12/07/2024
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2.  Taxa pel servei d’assistència i acolliment al centre de dia

 
Segon: Aprovar, i incorporar al present acord, con annex 1, l’annex del conveni regulador de la
delegació de facultats de gestió, liquidació, inspecció i recaptació d’ingressos a favor de la
Diputació de Tarragona, on s’indiquen totes les delegacions conferides.
 
Tercer: La delegació acordada té una durada de quatre anys a comptar des de la data de
l'acceptació per part de la Diputació de Tarragona. No obstant, sense necessitat de nous
acords, la durada de la delegació es podrà estendre per períodes consecutius d'un any, si cap
de les parts no notifica la decisió de donar-la per extingida amb una antelació mínima de tres
mesos a la data del venciment.
 
Quart: La prestació dels serveis que es derivin de la delegació que contempla el present acord,
comportarà una compensació econòmica que consistirà en el pagament dels imports
especificats a l’article 5 de l’Ordenança Fiscal reguladora de les taxes per la prestació de
serveis i la realització d’activitats administratives delegades o encomanats a BASE-Gestió d’
ingressos.
 
Cinquè: Per a la realització i execució de les funcions delegades, la Diputació de Tarragona s’
atendrà a la normativa general aplicable, així com a la normativa interna dictada per aquesta,
en virtut de les seves pròpies facultats d’autorganització, per a la gestió dels serveis atribuïts.
 
Sisè: Notificar el present acord a la Diputació de Tarragona, als efectes que, per la seva part,
es procedeixi a l’acceptació de la delegació conferida.
 
Setè: Facultar al Sr. Alcalde de l’Ajuntament de Camarles per la formalització d’aquells
documents que siguin necessaris per a l’execució o desenvolupament del present acord.
 
ANNEX 1
 
“ANNEX 1 DEL CONVENI REGULADOR DE LA DELEGACIÓ DE FACULTATS DE GESTIÓ,
LIQUIDACIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ D’INGRESSOS DE L’AJUNTAMENT DE
CAMARLES A FAVOR DE LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA
 
APARTAT 1
 
Delegació de la gestió tributària dels ingressos de dret públic següents:
 

IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES
IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONÒMIQUES
IMPOST SOBRE VEHICLES DE TRACCIÓ MECÀNICA

 
El contingut de la delegació implica l’exercici de les funcions següents:
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a.  

b.  
c.  

d.  
e.  
f.  

g.  

1.  
2.  
3.  
4.  

a.  
b.  
c.  

d.  
e.  

f.  
g.  
h.  

La determinació del deute tributari que comporta l’elaboració de les llistes cobratòries en
els tributs de caràcter periòdic i la seva aprovació i exposició pública, així com la pràctica
de liquidacions d’ingrés directe.
La resolució de sol·licituds en matèria d’exempcions i bonificacions.
La resolució dels recursos interposats contra els actes dictats en matèria de gestió dels
ingressos delegats.
La revisió dels actes dictats en matèria de gestió d’ingressos delegats.
La liquidació de recàrrecs per presentació extemporània de declaracions.
La pràctica de prorratejos en els supòsits legalment previstos, si s’escau.
Aquelles altres actuacions que coadjuvin a la major eficàcia de la gestió dels ingressos
de dret públic.

 
APARTAT 2
 
Delegació de la recaptació en període voluntari dels ingressos de dret públic següents:
 

IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES
IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONÒMIQUES
IMPOST SOBRE VEHICLES DE TRACCIÓ MECÀNICA
IMPOST SOBRE L’INCREMENT DEL VALOR DELS TERRENYS DE NATURALESA
URBANA
TAXES:

Taxes de guals
Taxa de cementiri
Taxa de clavegueram
Taxa d’escombraries

 
El contingut de la delegació implica l’exercici de les funcions següents:
 

La determinació dels períodes de pagament voluntari.
L’emissió de documents cobratoris, rebuts o liquidacions, i acreditacions de pagament.
La recaptació dels mateixos en període voluntari i la concessió o denegació d’
ajornaments i fraccionaments de pagament.
La recaptació de les altes en l’impost, si s’escau.
La resolució dels recursos que s’interposin contra els actes realitzats en l’exercici de les
facultats delegades.
La resolució d’expedients en matèria de devolució d’ingressos indeguts
La liquidació d’interessos de demora, si s’escau.
Aquelles altres actuacions que coadjuvin a la major eficàcia de la recaptació en període
voluntari dels ingressos de dret públic.

 
APARTAT 3
 
Delegació de la recaptació en període executiu dels següents ingressos de dret públic:
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1.  
2.  
3.  
4.  
5.  
6.  
7.  

1.  

1.  
2.  

a.  

b.  
c.  
d.  

e.  
f.  

g.  
h.  

 

IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES
IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONÒMIQUES
IMPOST SOBRE VEHICLES DE TRACCIÓ MECÀNICA
IMPOST SOBRE L’INCREMENT DE VALOR DELS TERRENYS DE NATURALESA
URBANA
IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES
TAXES:

Taxes de guals
Taxa de cementiri
Taxa de clavegueram
Taxa d’escombraries
Taxa ocupació amb taules i cadires
Taxa pel servei de la llar d’infants
Taxa pel servei d’assistència i acolliment al centre de dia

CONTRIBUCIONS ESPECIALS
QUOTES D’URBANITZACIÓ
QUOTES DE CONSERVACIÓ
MULTES I SANCIONS:

Sancions administratives
EXECUCIONS SUBSIDIÀRIES
ALTRES INGRESSOS DE DRET PÚBLIC:

Costes judicials
Danys contractuals

El contingut de la delegació implica l’exercici de les funcions següents:
 

L’expedició de la provisió de constrenyiment en relació als ingressos que resultin
impagats en període voluntari, així com l’exercici de les funcions pròpies del procediment
administratiu de constrenyiment.
L’expedició de diligències d’embargament.
L’emissió de documents cobratoris, rebuts o liquidacions, i acreditacions de pagament.
La liquidació i cobraments dels imports principals, recàrrecs, interessos de demora i
costes.
La concessió o denegació d’ajornaments i fraccionaments de pagament.
La resolució dels recursos que s’interposin contra els actes realitzats en l’exercici de les
facultats delegades.
La resolució d’expedients en matèria de devolució d’ingressos indeguts.
Aquelles altres actuacions que coadjuvin a la major eficàcia de la recaptació executiva
dels ingressos de dret públic.”

Règim de recursos:
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Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DE JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS PER A
L'ORDENACIÓ DEL CABLEJAT DE COMPANYIES ELÈCTRIQUES I DE TELEFONIA A LES

 FAÇANES

MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP DE JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS PER5. 
L'ORDENACIÓ DELS CABLEJATS DE COMPANYIES ELÈCTRIQUES I DE TELEFONIA A
LES FAÇANES

El portaveu d'ERC, Sr. Navarro preguntà si com ajuntament tenim la competència suficient per
a exigir a les companyies elèctriques tot això?
Intervenint  la portaveu de JUNTS, Sra. Zaragoza, per a contestar dient que l'ajuntament, en
virturt de la potestat reglamentària, pot regular l'ordenació del municipi i regular l'ordenació dels
cablejats de les companyies elèctriques i de telefonia per les façanes.
Intevinguè l'Alcalde Sr. Joan Curto ( progrès Municipal) per a dir que quan anteriorment varem
governar, el nostre equip de govern va ser un  gran impulsor de tot aixó del que ara parlem.
Vam treure pals, cables i transformadors al municipi.
Intervè novament la portaveu de JUNTS, Sra. Zaragoza per a dir que també nosaltres quan
estàvem a govern, vam optar per llevar pals, postes i millorar l'imatge l l'estètica del  municipi,
per això com l'imatge del nostre poble és molt important, esperem que al proper pressupost
municipal de 2024, s'incorpori una partida pressupostària  que contempli totes aquestes
mancances.

Aprovada per unanimitat

Fets

En data 11 d'abril de 2024, i Registre d'entrada número 4390390004-1-2024-000542-2, el Grup
municipal de JUNTS per Camarles i Lligallos, presenten Moció per l'ordenació dels cablejats de
companyies elèctriques i de telefonia a les façanes.
 
Durant la pandèmia s'ha multiplicat el consum d'internet i TV i la demanda de serveis de banda
ampla a les llars.
 
El desplegament de la fibra òptica a Espanya és un dels més grans de la Unió Europea i
continua creixent. Però la proliferació de la xarxa té efectes menys desitjables. La llei estatal de
telecomunicacions del 2014 considera que la fibra òptica és un servei d'interès general, i
permet posar cables a les façanes sense pràcticament limitacions.
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Actualment, multitud d'aparells de distribució i centenars de quilòmetres de cable pengen a les
façanes. Cada companyia, cada cop que arriba per fer una nova instal·lació, torna a passar
cables; i segurament molts d’aquest cables que tenim penjats ja no estan en funcionament,
donant una mala imatge que creen unes instal·lacions desendreçades o gairebé abandonades.
 
Aquestes companyies col·loquen els cables, els aparells, les connexions, on els ve de gust
però als propietaris de finques ens obliguen, quan fem una reforma o unes obres, a complir mil i
un requisits. Has de cuidar la façana, els esgrafiats... En canvi els cables, els pots posar on
vols?"
 
La presència de cables a les façanes és molt visible. Les instal·lacions de fibra òptica de
diverses empreses travessen els carrers i s'estenen per les façanes. sovint amb poc respecte
pels elements decoratius.
 
Com hem dit abans al 2014 es va fer una legislació estatal per afavorir la instal·lació de la fibra
òptica i en aquell moment es va donar carta blanca a les operadores per passar tot aquest
cablejat per les façanes. El problema és que mentre no hi hagi una normativa que t'expliqui
com es pot fer, queda a criteri de l'instal·lador; que en molts casos són empreses
subcontractades que segurament estan treballant a preu fet."
 

Fonaments de dret

- Llei 7/1985 de 2 d'abril de Bases de Règim Local, Art. 46.e.
 
- Reial Decret 2568/1986 de 28 de novembre pel qual s'aprova el Reglament d’Organització,
funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF) Art. 97 i 91.4
 
- Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, Art. 98.e

En conseqüència, :S'ACORDA

Per tot l’exposat el grup municipal de JUNTS per Camarles i Lligallos, sol·liciten:
 
1. La redacció d’una ordenança municipal que reguli aquest tipus d’instal·lacions i que estipuli
que les companyies són responsables del manteniment i seguretat de les instal·lacions.
Aquesta ordenança ha d’estipular que les empreses estan obligades a evitar provisionalitats,
desordres i deixadeses.
 
2. Fer el requeriment a les empreses responsables de les instal·lacions que adeqüin les seves
infraestructures amb solucions que respectin l’estètica urbana i garanteixin la seguretat dels
ciutadans, prenent en consideració les necessitats del paisatge del municipi i dels usuaris..

Règim de recursos:
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Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DE JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS INSTANT AL
 GOVERN MUNICIPAL A LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL POUM

MOCIÓ GRUP MUNICIPAL JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS, INSTAR AL GOVERN6. 
MUNICIPAL A LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL POUM'

Intervinguè el portaveu d'ERC, Sr. Navarro per a dir  que voten favorablement la moció, perque
consideren que es bó de cara a un  futur, establir  una regulació   si al municipi es tornen  a
construir blocs de pisos o cases.
Intervinguè l'Alcalde Sr. Joan Curto (PM), per a manifestar que voten en contra, però que no
obstant ho estudiaran.
Consideren que aixó perjudicaria als veïns a llag termini, ja que tot aquell que tinguès un solar
menut  o que no tingui una façana adequada es veuria perjudicat.
Intervé la portaveu de JUNTS, Sra. Zaragoza, per a puntualitzar i manifestar que la moció
s'està referint a edificis nous. Que tota moció pot ser esmenable, així per exemple fer una
delimitació per m2.
Manifestant que el poble s'està copant a nivell d'aparcaments, que es tracta d'alliberar plaçes a
la via pública, afavorir la pacificació del  trànsit, millorar la qualitat de vida, les condicions
ambientals i la seguretat dels ciutadans, per tant quan es faci la modificació de POUM que es
reguli el tema dels garatges i la seva previsió en els edificis.

Aprovada amb  6 vots favorables  JUNTS I ERC 
JUNTS 4 vots FAVORABLES
ERC     2 VOTS FAVORABLES
Vots en contra
PROGRÈS MUNICIPAL 5

Fets

En data 11 d'abril de 2024, i Registre d'entrada número 4390390004-1-2024-000542-2, el Grup
municipal de JUNTS per Camarles i Lligallos, presenten Moció instant al govern municipal a la
modificació puntual del POUM.
En trobem, avui en dia, en un creixement constant del parc mòbil de la població.
Aquest creixement genera una sèrie de problemes de diferent tipologia entre els quals s’ha de
destacar, l’aparcament.
Aquesta situació es pot observar en algunes zones del nostre poble, com ara el carrer Trenta-
dos, la zona de la Plaça de Don Diego de Leon, el carrer Quaranta-vuit, Quaranta-nou, carrer
Vint-i-set, carrer Set,...
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Línies grogues, guals, zones de carga, quinzenals, aparcaments reservats, han disminuït en
gran mesura les zones d’aparcament.
Un altre motiu en seria la construcció d’edificis plurifamiliars sense previsió de places de
pàrquing o amb insuficiència de places de pàrquing per cobrir les necessitats mínimes de l’
edifici.
Els objectius de la proposta de la present Modificació són els següents:
Alliberar places de aparcament a la via pública, afavorir la pacificació del trànsit, millorar la
qualitat de vida, les condicions ambientals i la seguretat dels ciutadans

Fonaments de dret

- Llei 7/1985 de 2 d'abril de Bases de Règim Local, Art. 46.e.
- Reial Decret 2568/1986 de 28 de novembre pel qual s'aprova el Reglament d’Organització,
funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF) Art. 97 i 91.4
- Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, Art. 98.e

En conseqüència, :S'ACORDA

Per tot l’exposat proposem les següents modificacions del POUM al
CAPÍTOL IV. PARÀMETRES REGULADORS D´USOS I ACTIVITATS, Secció 3 Ús
aparcaments, Art. 95. Previsió de garatge en els edificis.
1. Edificis d’habitatges
L’actual redactat és com segueix: (En sòl urbà, una plaça per cada 2 habitatges, sempre que l’
edifici tingui més de 6 habitatges. En el cas d’edificis on el nombre de places de garatge
excedeixi el mínim establert, podran ser computables per un altre edifici de la mateixa propietat,
situat a menys de 300 m)
Es proposa la següent modificació:
A tots els edificis nous es obligat de dotar a cada habitatge amb una plaça d’aparcament
privat. Aquestes poden ser en el mateix edifici o estar a l’aire lliure dins la pròpia parcel.
la o situades a un altre edifici pròxim. En aquest darrer cas, la sol.licitud de llicència d’
obra haurà d’anar acompanyada de l’escriptura de compra de les places d’aparcament
que calguin. Les places d’aparcament s’han de vincular registralment com indivisibles.
Acords: 1. . iniciar els tràmits corresponents per la modificació puntual del POUM, en el seu

, baix els criteris dalt exposatsArt. 95. Previsió de garatge en els edificis

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació
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MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DE JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS REFERENT
 A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA PLANTA DE BIOGÀS AL TERME DE CAMARLES

MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP DE JUNTS PER CAMARLES I LLIGALLOS REFERENT7. 
A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA PLANTA DE BIOGÀS AL TERME DE CAMARLES.

 
L'Alcalde donà  paraula a la portaveu  de JUNTS Sra. Zaragoza   que un cop llegida la
moció manifesta el següent:
"   :Un cop llegida la moció voldríem fer algunes apreciacions al respecte
Volem deixar clar que estem a favor de l'economia circular, de les energies renovables, amb
mesures que minimitzin el canvi climàtic, però cal fer actuacions a llocs on no s'hipoteca el futur
d'un poble
Estem parlant de situar una activitat industrial en plena zona rural del nostre municipi.
Que serà dels cultius d’aquella zona?
Que serà d’aquelles finques arreglades, amb la seva caseta de camp? Les finques heretades
pels nostres pares i iaios? Ambientalment no tenim cap dubte que es voran afectades i
econòmicament també.
Sofriran una depreciació?
Tota aquesta gent que esta vivint al pla del Bif, que ha invertit al nostre poble, buscant un
entorn agradable, tranquil, natural i que contribueix a l’economia local ( va a la peluqueria, al
taller, compra al supermercat, carnisseria, va als bars) en definitiva que aporta una economia
directa al poble. Es quedarà o acabarà marxant?
Serà una zona que un cop instal·lada la planta de biogàs no tindrem la possibilitat de fer-hi cap
altra activitat econòmica que no sigue la industrial?
Continuarà sent atractiu el nostre municipi per a continuar fent turisme rural o qualsevol activitat
lligada a la natura?
Aquesta instal·lació de la planta de biogàs serà només el preludi per a l'arribada de macro
granges a la zona? amb totes les implicacions negatives que comporta aquesta indústria
ramadera en termes de contaminació i degradació ambiental com a passat en altres municipis.
La mateixa empresa parla d’una inversió de 22 milions d’euros però que només generarà una
desena de llocs de treball. ( i no tots directes, tenint en compte que a la Galera nomes hi
treballen 2 persones). A canvi ens enfrontaríem a possibles conseqüències negatives com l’
impacte en àrees residencials, zones de cultiu i espais naturals sensibles.
En conclusió, creiem que aquest projecte, implantat en un entorn RURAL, planteja múltiples
interrogants i problemàtiques. És imperatiu protegir el futur del nostre poble, i el de generacions
venidores, i garantir que qualsevol iniciativa industrial estigui alineada amb els nostres valors
comunitaris i amb els principis de sostenibilitat.
Creiem imperatiu fer una anàlisi exhaustiva dels impactes potencials sobre la salut i l’
ecosistema local i exposar a la ciutadania els resultats d’aquest informe abans de prendre
qualsevol decisió.
."Tenim molts fronts oberts per pensar que aquest projecte es molt qüestionable"
Intervinguè el portaveu d'ERC, Sr. Navarro, per manifestar el següent, respecte a la
moció:
"Des de quan es va presentar la moció a primers d’abril fins avui, la informació que ens esta
arribant sobre aquest tipus d’instal·lacions és molta.
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I.  

I la veritat és que tot plegat al nostre grup municipal ens produeix molta preocupació, arribant
inclús a un cert malestar si, veritablement, acaba instal·lant-se aquesta plata al municipi.
Per tant a hores d’ara i passat aquest temps, com ja hem dit és , demanaríem anar un pas m

en les propostes de la moció QUE DIT SIGUI DE PAS L’APROVEM i millor dit LAenllà 
SUSCRIBIM si ens ho permeten......? En aquest cas demanaríem s’afegeixi que aquesta
consulta ciutadana ens vinculés fora quin fora el seu resultat.
En aquest sentit, si com tot apunta i considerant les informacions que ens arriben diàriament,
no descartem en un proper futur, fer una sol·licitud formal a l’equip de govern per aturar tots els
tràmits i desestimar aquesta inversió al municipi si és possible; i si més no presentar
al·legacions al projecte.
Sabem que tant la inversió com els motius econòmics que se’n deriven pel pressupost
municipal son temptadors, ho reconeixem. Però la SALUT i el BENESTAR NO TENEN PREU
Els recordo què quan varem governar el nostre grup a l’any 2019/2020 ja varem desestimar via
al·legacions que van prosperar, un projecte d’implantació al municipi, - no molt lluny d’on ara
esta prevista la planta de biogàs-, d’un parc eòlic en CINC MOLINS DE 200 METRES (és
possible?) al nostre terme, més un a l’Ampolla i dos al Perelló, tots seguits, que representaven
uns ingressos anuals de més d’UN MILIÖ €. I hi varem renunciar.
Ara estem parlant de 800.000 € i prou, les taxes anuals a part.
Torno a dir que la salut i el benestar NO TENEN PREU.
També voldríem afegir per als que s’excusen en “si no ho fan aquí o faran al terme del costat”.
Voldria posar en valor un dels grans valors patrimonials que tenim al Territori, que no te qui vol i
que per desgracia no acabem d’aprofitar. Un patrimoni que hem de potenciar, i preservar. Que
dona valor afegit als millors motors econòmics que tenim......., EN MOLTA ECONOMIA
SOSTENIBLE:
TURISME, AGRICULTURA , molta INDUSTRIA I MANU FACTURACIÓ DE PRODUCTES
AGRÍCOLES, ETC.
I aquest tipus d’indústria que ara ens vol arribar no ens ajuden gens ni mica a conservar aquest
SEGELL.
PARLO DE LA RESERVA DE LA BIOSFERA
Ho dic aquí per a que els municipis veïns ho tinguin en com

ja per acabar, com a pinzellades a tenir en compte destacaria entre altres qüestions que
ja aniran surtin.........LA COSA VA PER A LLARG em temo.... diré:

Sabem que no saben com gastar-se los FONS que arriben d’Europa i aquest tipus de projectes
fan que els puguin invertir..... les empreses de l‘IBEX vull dir.
Sabem que les empreses per a puguer aplanar el camí, sols expliquen les parts positives als
municipis .
PER AIXÒ NO DUBTEM QUE LA INFORMACIÓ QUE ENS DONO L’EQUIP DE GOVER ESTÀ
CARREGADA DE BONA VOLUNTAT
Però natros no mon fiem de ningú a n’estes alçades. Per allò de “Gat escaldat en aigua tíbia te
prou” (parlo de la planta de compostatge, monos , tubos, ).
Sabem que moltes vegades aquestes inversions es fan per emprar diners públics obtenint
guanys substancials per diferents vies que es promouen i que desprès queden obsolets per
manca de matèria prima, viabilitat, etc.
Sabeu que la planta del mateix tipus que hi ha a la Galera es ven???
I per a finalitzar deixaríem una pregunta per a que hi pensin:
Quin model de desenvolupament volem pel territori?
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No se’ns permet aixecar la teulada de la pallissa perquè mos toca lo cap a les teules, i ara
permetrem que s’instal·li una macro construcció al nostre medi rural privilegiat destorban i des
valoritzant-ho tot?
I així moltes coses més. Gràcies.
Desprès de les paraules dels grups de JUNTS i d'ERC, prenguè paraula el portaveu de Progrès
Municipal i Alcalde del municipi Sr. Joan Curto Querol per a  manifestar el següent:
" Com Alcalde  del municipi dir-vos que si es  comprova que aquesta instal·lació pot ser algo
dolent o nociu  per a la població, jo serè el primer que portarà la bandera del NO a la planta del
Biogàs.
Aquí estem per a governar per a tots, no pensem enganyar a ningú. Avui per avui, nosaltres
com a èquip de govern no tenim tota la informació d'aquesta instal·lació, i per no tenir no tenim
ni el projecte. Tant sols tenim una informació genèrica, que ens diu que la ubicació es pretén a
una finca rústica, es a dir en Sòl No Urbanitzable, i que la tramitació necesitarà d'una
autorització ambiental per part de la Generalitat de Catalunya.
Dit això afegir que l'empresa s'ha compromés en els proper dies a mantenir una reunió amb  tot
el consistori i desprès a fer les explicacions pertinents amb la gent del municipi per a que
puguin ser informats.
L'Alcalde manifesta que quan l'Ajuntament   disposi de tota la informació i documentació, ho
comunicarà al poble i llavors es prendrà una decisió al respecte."
L'Alcalde Joan Curto i com a portaveu del grup municipal de Progrès
Municipal,  manifesta,  que si bé han donat conformitat a la moció, en la seva part dispositiva,
vol que consti en acta que el seu grup no està d'acord en els antecedents exposats a la moció
en quant a la seva redacció, així per exemple  es diu "que s'ha consultat a altres pobles que

i plantacompten amb instal·lacions similars i els resultats no poden ser més descoratjadors" 
com aquesta no n'hi cap  ni al nostre territori ni a l'Estat Espanyol.
Intervé el portaveu d'ERC, Sr. Navarro per a dir  que el seu grup ha votat a favor de la moció ,
si bé  li agradria afegir  al punt 2 de la part dispostiva " que la consulta sigui vinculant."

Moció aprovada per unanimitat

Fets

En data 10 d'abril de 2024, i Registre d'entrada número 4390390004-1-2024-000527-2, el grup
municipal de JUNTS per Camarles i Lligallos, referent a la construcció d'una planta de biogàs al
terme de Camarles,
 
Tenim coneixement de la intenció d’implantació d’una planta de biogàs al nostre terme
municipal, cosa que comença a generar una alarma social entre els veïns i veïnes pels
inconvenients que aquesta instal·lació pot generar, tant d'olors, com de moviment de transport
pesat, entre altres.
 
La ubicació d'aquesta planta en una zona rural amb una gran biodiversitat representa una
amenaça per als ecosistemes locals i les espècies protegides i entenem que la construcció
d'una planta de biogàs dintre del nostre terme i a escassos 4 km del nostre poble podria
suposar un impacte negatiu per a la nostra comunitat i entorn natural.
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Una altra qüestió que ens preocupa es la seva possible afectació als pous de Delta 3, aquells
que subministren aigua potable a Camarles, Aldea i Deltebre.
 
Els equips de govern d'aquest Ajuntament dels darrers 25 anys, de diferents signes polítics,
ens hem enfrontat a múltiples propostes de diferent índole, per al nostre poble, des d'instal·lar
abocadors a granges de micos per a l’experimentació animal. I en alguns casos la inoperància
ha fet que no puguem actuar.
 
Degut a la novetat a la nostra zona de la implantació d'una instal·lació així, i del
desconeixement que comporta, hem consultat a altres pobles que compten amb instal·lacions
similars. Els resultats no poden ser més descoratjadors, les notícies són totes negatives i les
informacions que ens transmeten és que el funcionament diari d'aquestes plantes genera
olors i molèsties veïnals, ja sigui pel seu disseny deficient, la seva inadequada ubicació o per
males pràctiques en la gestió.
 
Entenem que a llocs on ja existeixen molèsties per la ubicació de granges o activitats similars
qualificades, com es el nostre cas, una instal·lació d’aquest tipus genera encara més
preocupació.
 
Esperem que aquesta moció serveixi com a base per expressar les nostres preocupacions i
defensar els interessos de la nostra comunitat davant d'aquesta proposta de construcció i fem
una crida a tots els membres de l'Ajuntament i a la ciutadania a unir esforços per preservar el
nostre entorn natural i garantir un futur sostenible per a les generacions venidores.

Fonaments de dret

- Llei 7/1985 de 2 d'abril de Bases de Règim Local, Art. 46.e.
 
- Reial Decret 2568/1986 de 28 de novembre pel qual s'aprova el Reglament d’Organització,
funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF) Art. 97 i 91.4
 
- Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, Art. 98.e

En conseqüència, :S'ACORDA

 
 
Per tant, el grup de JUNTS per Camarles i Lligallos, insta a l'Ajuntament de Camarles:
 
1.- Que abans de prendre qualsevol decisió encarregui una anàlisi exhaustiva dels impactes
potencials sobre la salut humana i l'ecosistema local que un projecte d’aquesta envergadura
pot tenir al nostre municipi.
 
2.- Que exposi, mitjançant assemblea informativa a la ciutadania els resultats d’aquest informe
i es porti a consulta ciutadana.
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Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

 PROPOSICIONS URGENTS

NO N'HI VAREN HAVER8. 

 INFORMES DE L'ALCALDIA

NO N'HI VAREN HAVER9. 

 PRECS I PREGUNTES

PREGUNTA DE LA REGIDORA DE JUNTS SRA. BÀRBARA CURTO CAMISÓN, SOBRE10. 
LA PLANTA DEL BIOGÀS
La regidora del grup municipal JUNTS, Sra. Bàrbara Curto Camisón, preguntà des de quan
l'èquip de govern té constància de que aquesta empresa del Biogàs vol implantar-se al
municipi?
Afegueix que no es va informar a cap  comissió informativa municipal d'aquest tema, i que ens
assabentem al carrer  pels veïns del municipi, i que la informació   per tant la rebem com a
ciutadans i no com a regidors.
Contestà l'Alcalde dient que va ser a la segona quinzèna del mes de març quan ho va saber,
una consultora externa va explicar les intencions que tenia l'empresa del Biogàs.

PREGUNTA DE LA REGIDORA DE JUNTS SRA. BÀRBARA CURTO CAMISÓN11. 
REFERENT A LA PÈRDUA ENGUANY DEL SEGELL INFOPARTICIPA EN TRANSPARÈNCIA
La regidora Sra. Bàrbara Curto Camisón comença argumentant que per a recordar un
bon nivell de transparència ens hem de remontar a l'any 2018,  quan estava al capdavant del
govern municipal la Sra. Sandra Zaragoza, any en el qual l'Ajuntament va obtenir per 1ª vegada
i rebre el segell infoparticipa   que atorga la la Universitat Autòmona de Barcelona i el col·legi
de periodistes de Catalunya,   desprès de valorar diferents ítems econòmics de l'Ajuntament,
feina ben feta    conjuntament   entre l'èquip de govern i el tècnic en transparència i web
municipal.
Al portal de la transparència es deuen penjar els items mes importants de la vida municipal, així
ítems econòmics,, projectes importants, els càrrecs electes , les remuneracions
del personal  municipal i dels  regidors, per tant tota aquesta informació deu d'estar a l'abast de
la ciutadanía.
El  segell infoparticipa es va  continuar revalidant amb el govern d'ERC, Sr. Antonio Navarro i la
regidora Marta Mora,   i també amb el govern local del Sr. Brull , però enguany aquest segell
s'ha perdut, i per tant m'agradaria saber el per què ?
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També comentar, que no tant sols va ser un a sorpresa aquesta pèdua, si no també el perquè
no es va informar a la comissió informativa adient
Intervé el regidor   de Progrès municipal, Sr. Sergi Curto, per a dir que es va informar a la
comissió informativa, el que pasa és  que tenim un sol tècnic que s'ocupa de la transparència,
pàgina web i d'altres més coses i no dona abast,  ja que  se'l utilitza per a moltes coses més,
intervé en el BIM, en tema de festes, subvencions , tema associacions etc..
Es cert que amb la gent que som, no  som prou, en realitat ens fa falta més personal per això
arribem on arribem. No obstant dit això, deixar constància de que lluitarem per a recuperar un
bon nivell de transparència.
Intervé novament la regidora Sra. Bàrbara Curto Camisón, per a dir que s'agraeix la postura de
lluita per aconseguir-ho, ja que hem baixat un 40% en nivell de transparència i també per a que
tingui en compte que qualsevol veí ens pot denunciar per no complir amb aquesta Llei de
Transparència, accés a la informació pública i bon govern, com també ho pot fer per no complir
amb la Llei de Protecció de dades.
Afegueix la regidora que la base  del portal de transparència ja existia i ara s'ha deixat perdre,
s'ha destruit, i aprofitant que parlem d'exercici de transparència recordar que  encara no sen's
han facilitat les actes de les Juntes de govern, que també són un exercici de transparència
Per últim intervé el regidor Sr. Sergi Curto   per a dir   que està treballant en associacions i
entitats municipals, per a que es fiquin al dia en tema d'estatuts, inscripcions i registres, als
efectes de  poder  optar a  subvencions  i formar part del portal de transparència municipal.
Afegeix el regidor que li preocupa el tema de que les associacions estiguin legals,   als efectes
de poder optar i rebre subvencions, ja que quan van entrar a govern  al 2023, tot el tema  de
subvencions i associacions estava molt mermat, per tant la prioritat número 1 es aquesta,
tema   legalitat de les associacions, pressupost municipal i tancar festes , i la número 2 la
transparència.
Intervé novament la regidora Sra. Bàbara Curto per a tornar a remarcar, que en transparència
no estavem malament, com ja ha quedat exposat, si bé agraeix que es mantingui el compromís
de  fer-la real i efectiva.
Respecte al tema de les associacions dir-li al regidor que a l'any 2015 la regidoria de
comunicació no existia i la pàgina web quasi tampoc. Va ser la regidora d'ERC Marta Mora la
que va impulsar un Reglament de Participació Ciutadana.

PREGUNTA DE LA REGIDORA DEL GRUP DE JUNTS SRA. BÀRBARA CURTO12. 
CAMISÓN, DEMANANT DOCUMENTACIÓ DE LES FESTES DE 2023
Intervé la regidora Sra. Bàrbara Curto Camisón per a   preguntar   a la regidoria  de festes
diversos temes relacionats amb les festes 2023 Camarles i LLigallos.
Argumenta la regidora que per instancia de data 11 de març va sol·licitar còpia dels fulls de
caixa diaris de cada dia de cobrament  de les festes majors Lligallos i Camarles 2023,
acompanyats dels corresponente comprovants d'ingrès al compte corrent de l'ajuntament, així
com també el detall comptable dels ingressos corresponents a la venda de tiquets del
correbars festes majors Camarles.2023.
Manifesta que amb celeritat va rebre contesta, concretament un excels referents a les festes
Lligallo actuació The Memories per un import de 1.700,00 Euros, si bé no figura a cap lloc, ni el
número de tiquets ni el número d'abonaments venuts, i amb el panoli succeeix el mateix.
Però considera que el més alarmant es que  als correbars de Camarles, figuri una recaptació
tan sols de 22 euros, sense detallar quants de tiquets es van vendre, per tant m'agradaria
saber les matrius que hi han, els fulls de caixa degudament signats o pel regidor  o be per
l'Alcalde i que es demostri que aquestos diners figuren a la caixa de l'ajuntament i no a la casa
de ningú.
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També recordar-li que  amb data 25 de març  va registrar una altra instància en els mateixos
termes, demanant fulls de caixa de cada dia de cobrament de les festes, nit de la festa
Memories, fulls de caixa dels correbars, abonaments especials que es van repartir etc... que no
se li ha contestat,i que entenc que   la sol·licitud s'entén acceptada per  silenci administratiu
positiu i que se li contesti .
Intervé el regidor per a dir que se li contestarà a  la instancia per escrit, i que no obstant aixó ja
es va parlar algo a la comissió informativa corresponent.
Primer de tot dir que el correbars, no va ser el primer dia sinò l'ultim dia de festes, es parla amb
la xaranga i aquesta  li dona la  idea del correbars per a que xalès la gent, es mou el tema amb
els bars, i es conclou que la xaranga portaria la festa, nosaltres vam aconseguir gots gratuits
que al final es tenien que tornar. La cosa era que   es portava el got amb  un    tiquet i això
donava lloc a una consumició, al final costava 7 euros + 1 euro per got i si no es tornava el got ,
el euro es quedava a la caixa  de la l'ajuntament ,per tant al correbars van anar unes 60
persones. Quan es va acabar l'event al dia següent li donà els diners recaptats al funcionari
adient, total de tots els tiquets venuts excepte 22 € que eren de de gots no tornats.
Li comenta al funcionari que teniem que fer ?  es tornava a Delta.Net o ens ho quedavem a la
caixa de l'Ajuntament,  contestant el funcionari, que es tornessin  però l'empres Delta-net va dir,
que com no hi havia una pèrdua del 10%, sel's podia quedar l'ajuntament.
Afegueix que els diners dels bars estavem , eren 60 euros, que es van fer 6 sobres dintre dels
quals estaven els diners i els bars van venir a buscar els sobres i que en definitiva  va ser un
acte  econòmic.
En quant al tema de la facturació en una comissió informativa   se'n va atacar dient   que a fi
d'any  hi havien contractacions irregulars, i la meva sospresa va ser quan  un dia vaig trucar a
Dario, per a contractar-lo per a la festa dels Lligallos i com a regidor li vaig dir que
d'acord,  però que el teniem que assegurar, em va contestar que fa 16 edicions que actua i mai
li haven assegurat,   cas similar   succeía amb la contractació de la metgessa en el tema de
festes que no feia factura,  per tant  en altres legislatures anteriors tampos es van fer les coses
tant perfectes.
Dit lo qual , comentar que si en algo he fallat o no ha estat del tot correcte, ho lamenta i que no
tornarà a pasar   ,enguany tindré cura de que les coses es facin bé, obrirem un número de
compte i ens estalviarem molts mals de cap   amb el tema de la recaptació dels diners, es
cobrarà  a l'ajuntament amb personal de la casa i  establirem un horari al respecte.
Respecte  al  tema de la instancia, el regidor manifesta que se li contestarà per escrit, peró que
no hi han  fulls de caixa ni matrius,així respecte a la nit de la festa The Memories al Lligallo,
manifestar que es van fer entre 10 i 15 abonaments a 5 euros i que no n'hi han matrius
argumenta el regidor que es donava un paper i havia una caixa que al final es va llançar. No
obstant afegueix que enguany es buscarà a dues persones per a que controlin el tema del
pagament de les entrades.
Intervinguè al respecte la regidora Sra. Barbara Curto, per a dir que sempre hi han hagut
persones contractades i cobrant sou, per al control de pagaments, recordant-li   al regidor que
resta a l'espera de la contesta de la instància,que com abans ja havia dit, ha estat acceptada
per silenci positiu..
Per acabar la regidora li comenta que per tant de les seves paraules es desprèn  que el regidor
Sr. Martí seria responsable de tots els seus actes, perque son companys?
Contestant el regidor Sr. Sergi Curto que té plena confiança amb ell, que son un bon equip.
Per tant diu la regidora, Sra. Barbara Curto,  que de les seves paraules es desprèn que  tot el
seu equip deu de ser responsable de tot el que vostè  fa, i aqui dona per acabada   la seva
intervenció i les seves preguntes.
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Alcalde President

Joan Curto Querol

Secretari Interventor

Teresa Roca Castell

 
 
 

PPREGUNTA DE LA REGIDORA DE JUNTS SRA. BLANCA BERTOMEU PRINCEP,13. 
INFORMACIÓ VEÏNS TEMA FESTES MAJORS LLIGALLO 2024
Intervé la regidora Sra. Blanca Bertomeu Princep per a comentar que seria  bo fer una reunió o
un ban municipal pel tema de les festes del Lligallo 2024 , per a que  els veins se'n assabenten,
ja que com han hagut tants canvis la gent no ho sap, per la qual cosa ho posa en coneixement
de la regidoria de festes per a que tingui present  aquest tema i que informe als veïns del
Lligallo.
Intervé el regdior de festes Sr. Sergi Curto, per a contestar dient que el dia 30 va dir que aniria
a informar de les festes, però que  amb tota la problemàtica del Biogàs no ha pogut anar., no
obstant el dret a informar el tinc i properament informaré als  veïns del LLigallo i la gent serà
coneixedora de tot el programa de festes, que  ha estat consensuat amb la gent del Lligallo ,
comissió de bous i  amb la penya taurina.

PREC DE LA REGIDORA D'ERC SRA. YOLANDA GUILLEM CLUA14. 
La regidora Sra. Yolanda Guillem Clua, com a representant del grup municipal d'ERC manifesta
el sentiment d'haver perdut el segell d'infoparticipa enguany, ja que es va lluitar i treballar molt
per obtenir-lo .
Considera que  l'obtenció del segell infoparticipa,  pel compliments dels seus ítems,  diu molt
del funcionament d'un Ajuntament , per tant prega que es treballi per a que es torni a recuperar.
Intervingué el regidor sergi Curto, per a dir que lluitaran per aconsegrui-ho, però com ha dit
abans tot es un tema de prioritats, així per exemple sabeu quin import   havia a la partida
d'industria  al Polígon industrial, en el nostre pressupost municipal?
Lamentablement era de 0 euros, si el nostre Polígon haguès estat al Pinell de Brai hauria
desaparegut, sort que estem ben situats i continuem existint.
Intervé la regidora  Yolanda Guillèm Clua, per a dir que això no te res a veure en el tema de la
transparència, contestant el Sr. Sergi  Curto que és un tema de prioritats.
Intervé la regidora Sra. Zaragoza, per a  manifestar el seu comproimís de portar a la propera
comissió d'urbanisme fotos de com el seu grup municipal, es va trobar el polígon.
Ets coneixedor de quin estat ens vam trobar el polígon i la feina que vam fer, per a dignificar-lo,
dius que no hi havia manteniment, però et recordo que es va fer un treball exhaustiu en camins
de muntanya, clavegueram, polígon indutrial etc...
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MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP DE JUNTS PER 
CAMARLES I LLIGALLOS PER L’ORDENACIÓ DELS 
CABLEJATS DE COMPANYIES ELECTRIQUES I DE 
TELEFONIA A LES FAÇANES 

 

Durant la pandèmia s'ha multiplicat el consum d'internet i TV i 
la demanda de serveis de banda ampla a les llars.  

El desplegament de la fibra òptica a Espanya és un dels més grans de la Unió Europea i 
continua creixent. Però la proliferació de la xarxa té efectes menys desitjables. La llei 
estatal de telecomunicacions del 2014 considera que la fibra òptica és un servei 
d'interès general, i permet posar cables a les façanes sense pràcticament limitacions. 

Actualment, multitud d'aparells de distribució i centenars de quilòmetres de cable 
pengen a les façanes. Cada companyia, cada cop que arriba per fer una nova 
instal·lació, torna a passar cables; i segurament molts d’aquest cables que tenim 
penjats ja no estan en funcionament, donant  una mala imatge que creen unes 
instal·lacions desendreçades o gairebé abandonades. 

Aquestes companyies col·loquen els cables, els aparells, les connexions, on els ve de 
gust però als propietaris de finques ens obliguen, quan fem una reforma o unes obres, a 
complir mil i un requisits. Has de cuidar la façana, els esgrafiats... En canvi els cables, 
els pots posar on vols?" 

La presència de cables a les façanes és molt visible. Les instal·lacions de fibra òptica de 

diverses empreses travessen els carrers i s'estenen per les façanes. sovint amb poc 

respecte pels elements decoratius. 

Com hem dit abans  al 2014 es va fer una legislació estatal per afavorir la instal·lació de 

la fibra òptica i en aquell moment es va donar carta blanca a les operadores per passar 

tot aquest cablejat per les façanes. El problema és que mentre no hi hagi una normativa 

que t'expliqui com es pot fer, queda a criteri de l'instal·lador; que en molts casos són 

empreses subcontractades que segurament estan treballant a preu fet." 

Per tot l’exposat sol·licitem : 

1. La redacció d’una ordenança municipal que reguli aquest tipus d’instal·lacions i 
que estipuli que les companyies són responsables del manteniment i seguretat 
de les instal·lacions. Aquesta ordenança ha d’estipular que les empreses estan 
obligades a evitar provisionalitats, desordres i deixadeses. 

2. Fer el requeriment a les  empreses responsables de les instal·lacions que 
adeqüin les seves infraestructures amb solucions que respectin l’estètica urbana i 
garanteixin la seguretat dels ciutadans, prenent en consideració les necessitats 
del paisatge del municipi i dels usuaris.. 

 

Camarles, 9 d’abril de 2024 
Sandra Zaragoza Vallès 
Portaveu Grup municipal Junts per Camarles i Lligallos 
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Transcripció de l'acta número 2024-0000005 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Camarles signada per: Teresa Roca Castell - DNI *** (TCAT), JOAN
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A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
C
a
m
a
r
l
e
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
7
B
A
6
A
0
9
9
B
7
0
F
4
3
1
8
A
2
A
9
3
B
C
E
B
D
D
1
8
9
5
2
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
3
/
0
9
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
0
4
:
2
0

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Plataforma ACTIO el dia 10/09/2024 a les 08:41:13



Moció grup municipal Junts per Camarles i 

Lligallos, instar al govern municipal a la 

modificació puntual del POUM   

 

 

En trobem, avui en dia, en un creixement constant del parc mòbil de la població. 

Aquest creixement genera una sèrie de problemes de diferent tipologia entre 

els quals s’ha de destacar, l’aparcament. 

Aquesta situació es pot observar en algunes zones del nostre poble, com ara 

el carrer Trenta-dos, la zona de la Plaça de Don Diego de Leon, el carrer 

Quaranta-vuit, Quaranta-nou, carrer Vint-i-set, carrer Set,... 

Línies grogues, guals, zones de carga, quinzenals, aparcaments reservats,  

han disminuït en gran mesura les zones d’aparcament. 

Un altre motiu en seria la construcció d’edificis plurifamiliars sense previsió de 

places de pàrquing o amb insuficiència de places de pàrquing per cobrir les 

necessitats mínimes de l’edifici. 

Els objectius de la proposta de la present Modificació són els següents: 

Alliberar places de aparcament a la via pública, afavorir la pacificació del trànsit, 

millorar la qualitat de vida, les condicions ambientals i la seguretat dels 

ciutadans 

 

Per tot l’exposat proposem les següents modificacions  del POUM al 

CAPÍTOL IV. PARÀMETRES REGULADORS D´USOS I ACTIVITATS,  

Secció 3 Ús aparcaments,   Art. 95. Previsió de garatge en els edificis. 

1. Edificis d’habitatges  

L’actual redactat és com segueix: (En sòl urbà, una plaça per cada 2 habitatges, 

sempre que l’edifici tingui més de 6 habitatges. En el cas d’edificis on el nombre 

Annex 1 del punt 6
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de places de garatge excedeixi el mínim establert, podran ser computables per 

un altre edifici de la mateixa propietat, situat a menys de 300 m) 

Es proposa la següent modificació :  

A tots els edificis nous es obligat de dotar a cada habitatge amb una plaça 

d’aparcament privat. Aquestes poden ser en el mateix edifici o estar a 

l’aire lliure dins la pròpia parcel.la o situades a un altre edifici pròxim. En 

aquest darrer cas, la sol.licitud de llicència d’obra haurà d’anar 

acompanyada de l’escriptura de compra de les places d’aparcament que 

calguin. Les places d’aparcament s’han de vincular registralment com 

indivisibles. 

Acords: 

1. . iniciar els tràmits corresponents per la modificació puntual del POUM, en 

el seu   Art. 95. Previsió de garatge en els edificis, baix els criteris d’alt 

exposats 

 

Camarles, 9 d’abril de 2024 
Sandra Zaragoza Vallès 
Portaveu Grup municipal Junts per Camarles i Lligallos 
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Moció que presenta el grup de JUNTS per Camarles i Lligallos 
referent a la construcció d'una planta de biogàs al terme de 
Camarles 

 
 
Tenim coneixement de la intenció d’implantació d’una planta de 

biogàs al nostre terme municipal, cosa que comença a generar una alarma social entre els 
veïns i veïnes pels inconvenients que aquesta instal·lació pot generar, tant d'olors, com de 
moviment de transport pesat, entre altres. 
 

La ubicació d'aquesta planta en una zona rural amb una gran biodiversitat representa una 
amenaça per als ecosistemes locals i les espècies protegides i entenem que la construcció 
d'una planta de biogàs dintre del nostre terme i a escassos 4 km  del nostre poble podria 
suposar un impacte negatiu per a la nostra comunitat i entorn natural. 
 

Una altra qüestió que ens preocupa es la seva possible afectació als pous de Delta 3, 
aquells que subministren aigua potable a Camarles, Aldea i Deltebre. 
 

Els equips de govern d'aquest Ajuntament dels darrers 25 anys, de diferents signes polítics, 
ens hem enfrontat a múltiples propostes de diferent índole, per al nostre poble, des 
d'instal·lar abocadors a granges de micos per a l’experimentació animal. I en alguns casos 
la inoperància ha fet que no puguem actuar. 
 

Degut a la novetat a la nostra zona de la implantació d'una instal·lació així, i del 
desconeixement que comporta, hem consultat a altres pobles que compten amb 
instal·lacions similars. Els resultats no poden ser més descoratjadors, les notícies són totes 
negatives i les informacions que ens transmeten és que el funcionament diari d'aquestes 
plantes genera olors i molèsties veïnals, ja sigui pel seu disseny deficient, la seva 
inadequada ubicació o per males pràctiques en la gestió.  
 

Entenem que a llocs on ja existeixen molèsties per la ubicació de granges o activitats 
similars qualificades, com es el nostre cas, una instal·lació d’aquest tipus genera encara 
més preocupació. 
 

Esperem que aquesta moció serveixi com a base per expressar les nostres preocupacions 
i defensar els interessos de la nostra comunitat davant d'aquesta proposta de construcció i 
fem una crida a tots els membres de l'Ajuntament i a la ciutadania a unir esforços per 
preservar el nostre entorn natural i garantir un futur sostenible per a les generacions 
venidores. 
 

Per tant, instem a l'Ajuntament de Camarles : 
 

1. Que abans de prendre qualsevol decisió encarregue una anàlisi exhaustiva dels 
impactes potencials sobre la salut humana i l'ecosistema local que un projecte 
d’aquesta envergadura pot tenir al nostre municipi. 
 

2. Que expose, mitjançant assemblea informativa a la ciutadania els resultats d’aquest 
informe i es porte a consulta ciutadana. 
 
Camarles, 9 d’abril de 2024 
Sandra Zaragoza Vallès 
Portaveu Grup municipal Junts per Camarles i Lligallos 
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SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Plataforma ACTIO el dia 10/09/2024 a les 08:41:13


